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Vragen van het lid Kwint (SP) aan de Staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur 
en Wetenschap over het Edith Stein College dat op onwettelijke gronden 
leerlingen weigerde (ingezonden 28 maart 2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Edith Stein College breekt wet met selectie 
leerlingen»?1 Wat is uw reactie hierop? 

Vraag 2
Hoe verklaart u dat een rector niet op de hoogte is van het onwettige karakter 
van deze vorm van selectie? Hoe verklaart u dat dit schijnbaar ook niet 
gecorrigeerd is door andere personeelsleden op het College? 

Vraag 3
Wat gaat u doen voor de leerlingen die alsnog tegen hun wil zijn doorverwe-
zen naar een andere school? 

Vraag 4
Kunnen deze leerlingen alsnog in aanmerking komen voor een plek op het 
door hen gewenste Edith Stein College? 

Vraag 5
Heeft u aanwijzingen dat nog meer scholen op deze manier selectie toepas-
sen? Zo ja, welke? Wat gaat u hier aan doen? Zo nee, bent u bereid dit te 
onderzoeken?

1 http://www.ad.nl/den-haag/edith-stein-college-breekt-wet-met-selectie-leerlingen~a596efed/
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